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Protokół Nr XLVIII/2018  

z sesji Rady Miejskiej w Rzepinie,  

która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2018r. o godz. 8:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan Damian Utracki otworzył XLVIII zwyczajną 

sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich przybyłych. Na podstawie 

listy obecności w sesji udział bierze 11 radnych (nieobecni  radni Grzegorz Oczyński, 

Andrzej Zator, Robert Rogowski, Waldemar Rycerz), w związku z czym Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Rzepinie. (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

 Pkt 2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji do przedstawionego porządku obrad sesji. 

Natomiast Burmistrza Rzepina Pan Sławomir Dudzis zwrócił się z prośbą, by do porządku 

obrad sesji wprowadzić punkt pn. „Przebieg realizacji zaplanowanych inwestycji w 2018r.” , 

który zaplanowany był na wspólne posiedzenie komisji Gospodarczej i Społecznej ale nie 

został omówiony, ponieważ wspólnie z radnymi podjęta została decyzja aby ww. punkt został 

omówiony na sesji.  

„ Za” wprowadzeniem do porządku obrad punktu „Przebieg realizacji zaplanowanych 

inwestycji w 2018r. głosowało 11 radnych. 

 

 

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 15.06.2018r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 29.06.2018r. 

6. Informacja nt. „ Osoba niepełnosprawna w społeczności lokalnej”–działalność 

powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie. 
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7. Przebieg realizacji zaplanowanych inwestycji w 2018r. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie miasta i gminy Rzepin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rzepin 

na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Rzepin oraz zasad usytuowania na terenie gminy miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

13. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji.          

  „ Za” przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 11 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 15.06.2018r. 

Rada obraduje w 12 osobowym składzie (dołączył radny Waldemar Rycerz). 

Protokołu z sesji odbytej w dniu 15.06.2018r. został przyjęty przez aklamację. 

 

Pkt 5. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 29.06.2018r. 

Protokołu z sesji odbytej w dniu 29.06.2018r. został przyjęty przez aklamację. 

 W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki wraz z 

Burmistrzem Rzepina Panem Sławomirem Dudzisem, Zastępcą Burmistrza Panem 

Krystianem Pastuszakiem i Sekretarzem Gminy Panią Haliną Kuźmińską  złożyli 

podziękowania za długoletnią współpracę dla Pani Janiny Antonik Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego Nr 2 w Rzepinie, która odchodzi na emeryturę. 

W sesji udział bierze radny Waldemar Rycerz. 

Pkt 6. Informacja nt. „Osoba niepełnosprawna w społeczności lokalnej”– działalność 

powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie. 

Pani Kierownik Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie Pani Karolina Cieślak 

poinformowała, że placówka ta działa na podstawie Rozporządzenia Ministra Rodziny Pracy i 

Polityki Społecznej w sprawie środowiskowych domów samopomocy. Na podstawie tego 
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rozporządzenia placówka realizuje takie działania jak: trening umiejętności interpersonalnych, 

trening higieniczny, trening kulinarny, trening ekonomiczny i trening gospodarowania 

własnymi środkami. Trening dbałości o czystość, dostęp do niezbędnych świadczeń 

zdrowotnych, pomoc w załatwianiu spraw urzędowych, trening spędzania czasu wolnego  a 

także  zajęcia edukacyjne. Zajęcia odbywają się w 4 salach. Ośrodek Wsparcia współpracuje 

między innymi z Zespołem Szkół w Rzepinie z Miejskim Domem Kultury i Miejską 

Biblioteka Publiczna w Rzepinie.   

Następnie Pani Kierownik Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Rzepinie przedstawiła 

prezentację multimedialną dotyczącą działalności POW w Rzepinie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki podziękował z działalność POW 

w Rzepinie. 

Na obrady dołączył radny Grzegorz Oczyński i Andrzej Zator. 

Pkt 7. Przebieg realizacji zaplanowanych inwestycji w 2018r. 

Główny Specjalista ds. Inwestycji Pan Krzysztof Komar przedstawił prezentację 

multimedialną dot. zaplanowanych inwestycji w 2018r., informując jednocześnie, że  

inwestycje  podzielone zostały na bloki tematyczne: 

- REWITALIZACJA STAREGO RYNKU W RZEPINIE 

- INWESTYCJE NAD JEZIOREM 

- GOSPODARKA WODNO-ŚCIEKOWA 

- DROGOWNICTWO 

- BUDYNKI 

- REKREACJA 

REWITALIZACJA STAREGO RYNKU W RZEPINIE obejmuje:  

 NOWE DROGI I CHODNIKI 

 MIEJSCA PARKINGOWE 

 SIEĆ KANALIZACJI DESZCZOWEJ, WODOCIĄGOWEJ I HYDRANTY 

 MAŁA ARCHITEKTURA 

• FONTANNA 

• OŚWIETLENIE 

 

Całość inwestycji szacowana jest na około 10.000.000,00 zł. 
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W ramach Rewitalizacji zaplanowane zostało odnowienie kamienic na Starym Rynku. Jest to 

program Ochrony nad zabytkami, który został już opracowany i przekazany do zatwierdzenia 

do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Planowany budżet na to zadanie to około 

400.000,00 zł. 

INWESTYCJE NAD JEZIOREM obejmują: 

 BUDOWA POMOSTU I ZABUDOWA TARASÓW, koszt inwestycji to około 

150.000,00 zł. 

 BUDOWA CIAGU SPACEROWEGO WOKÓŁ JEZIORA DŁUGIE, szacowany 

koszt inwestycji to około 1 376 215,38 zł. 

 

GOSPODARKA WODNO-ŚCIEKOWA to największy projekt realizowany w Gminie 

Rzepin. 

• UPORZĄDKOWANIE GOSPODARKI WODNO-ŚCIEKOWEJ NA TERENIE 

GMINY RZEPIN – ETAP I obejmuje: budowę oczyszczalni w Drzeńsku, sieci 

kanalizacyjnej i wodociągowej w Kowalowie i Rzepinie, 

• UPORZĄDKOWANIE GOSPODARKI WODNO-ŚCIEKOWEJ NA TERENIE 

GMINY RZEPIN – ETAP II obejmuje: budowę sieci kanalizacyjnej w Drzeńsku, 

• BUDOWA SIECI WODOCIĄGOWEJ I KANALIZACYJNEJ DO MIEJSCOWOŚCI 

GAJEC obejmuje: uzbrojenie w niezbędne media terenów inwestycyjnych w Gajcu, 

• BUDOWA SIECI WODOCIĄGOWEJ I KANALIZACYJNEJ NA ULICY 

ZAPŁOCIE W RZEPINIE obejmuje: zabezpieczenie mieszkańców ul. Zapłocie w 

wodę zdatną do picia. Uzbrojenie działek budowlanych będących własnością Gminy 

Rzepin w niezbędne media, 

• BUDOWA UJĘCIA WODY PODZIEMNEJ PRZY ULICY PUSZCZY 

RZEPINSKIEJ W RZEPINIE – ETAP II obejmuje: zabezpieczenie obecnego ujęcia 

wody podziemnej, w przypadku awarii starego ujęcia nowe zapewni stałą dostawę 

wody. 

DROGOWNICTWO 

 PRZEBUDOWA DROGI DO DWORCA PKP W RZEPINIE WRAZ Z  BUDOWĄ 

RONDA I PARKINGU obejmuje: przebudowa zniszczonej drogi do dworca PKP, 

 REMONT UL. ZACHODNIEJ, CELNEJ I ZIELONEJ W RZEPINIE obejmuje: 

poprawę warunków infrastruktury drogowej na terenie miasta Rzepin, 



5 
 

 ROZBUDOWA PARKINGU NA UL. CHROBREGO W RZEPINIE obejmuje: 

zwiększenie liczby miejsc parkingowych w obrębie cmentarza, 

 BUDOWA WJAZDU ORAZ PARKINGU NA TERENIE ZESPOŁU SZKÓŁ W 

RZEPINIE – inwestycja zakończona, 

 BUDOWA ULICY JAŚMINOWEJ W RZEPINIE obejmuje: zwiększenie 

bezpieczeństwa mieszkańców ulicy Jaśminowej j w Rzepinie, 

 PRZEBUDOWA NIEUTWARDZONEJ DROGI ZE STAROŚCINA DO DROGI 

WOJEWÓDZKIEJ W KIERUNKU OŚNA LUBUSKIEGO obejmuje: poprawę 

bezpieczeństwa uczestników ruchu przedmiotowej drogi. Stworzenie alternatywnej 

drogi dojazdu do Starościna, 

 PRZEBUDOWA DROGI Z RZEPINA DO NOWYCH BISKUPIC + BUDOWA 

ŚCIEŻKI ROWEROWEJ Z RZEPINA DO GAJCA obejmuje: zwiększenie 

bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego, poprawa infrastruktury 

komunikacyjnej na terenie Gminy, 

 BUDOWA CHODNIKA W CIĄGU DROGI WOJEWÓDZKIEJ NR 139 W 

KOWALOWIE (UL. RADOWSKA) obejmuje: zwiększenie bezpieczeństwa 

uczestników ruchu drogowego oraz pieszych, poprawa infrastruktury drogowej, 

 BUDOWA CIĄGU PIESZEGO W CIĄGU DROGI WOJEWÓDZKIEJ NR 139 W 

RADOWIE obejmuje: zwiększenie bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego 

oraz pieszych, poprawa infrastruktury drogowej, 

 WYMIANA WIAT PRZYSTANKOWYCH NA TERENIE GMINY RZEPIN – 

inwestycja zakończona, 

 POZOSTAŁE INWESTYCJE DROGOWE obejmuje:  

- WYKONANIE NAWIERZCHNI ASFALTOWEJ NA DRODZE DOJAZDOWEJ 

DO OSIEDLA BLOKÓW W SUŁOWIE, 

 - BUDOWA PARKINGU NA UL. KOLEJOWEJ W KOWALOWIE, 

- UTWARDZENIE WJAZDU I BUDOWA CHODNIKA DO WIATY 

REKREACYJNEJ W RADOWIE, 

- REMONT DROGI I UZUPEŁNIENIE OŚWIETLENIA W MANISZEWIE, 

- BUDOWA DROGI DOJAZDOWEJ NA TERENIE ZESPOŁU SZKÓŁ W 

KOWALOWIE, 
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- REMONT CHODNIKA NA UL. PUSZCZY RZEPIŃSKIEJ  I ELIZY 

ORZESZKOWEJ W RZEPINIE, 

- REMONT DROGI GMINNEJ W LUBIECHNI MAŁEJ, 

- BUDOWA PARKINGU PRZED ŚWIETLICĄ WIEJSKĄ W GAJCU. 

BUDYNKI 

 BUDOWA ŻŁOBKA PRZY PRZEDSZKOLU SAMORZĄDOWYM JARZEBINKA 

W RZEPINIE obejmuje: zapewnienie mieszkańcom gminy pełnego dostępu do usług 

oświaty oraz wyrównanie szans w dostępie do edukacji dla najmłodszych, 

 BUDOWA HALI SPORTOWEJ PRZY ZS W RZEPINIE obejmuje: zwiększenie 

możliwości dostępu do bazy sportowej, 

 REMONT DACHU BUDYNKU BYŁEJ POCZTY PRZY DWORCU PKP W 

RZEPINIE – inwestycja zakończona, 

 REMONT LOKOMOTYWY TY-51 37 – inwestycja zakończona, 

 TERMOMODERNIZACJA REMIZY OSP  

W LUBIECHNI WIELKIEJ - celem zadania jest poprawa efektywności energetycznej 

budynku, 

 REMONT SALI KONFERENCYJNEJ W URZĘDZIE MIEJSKIM W RZEPINIE - 

celem remontu jest poprawa warunków i standardu pracy oraz zmiana wizerunku sali 

konferencyjnej, 

 BUDOWA INSTALACJI FOTOWOLTAICZNYCH NA BUDYNKACH 

BĘDĄCYCH WŁASNOŚCIĄ GMINY RZEPIN (Projekt partnerski z 

przedsiębiorstwem wod-kan „EKO” w Rzepinie.)obejmuje: budowę instalacji 

fotowoltaicznych zmniejszających o ponad 80% koszty za energii elektrycznej w 

poszczególnych budynkach, 

 

REKREACJA 

 BUDOWA OTWARTEJ STREFY AKTYWNOŚCI NA ULICY DWORCOWEJ W 

RZEPINIE, 

 BUDOWA PLACU ZABAW I SIŁOWNI NAPOWIETRZNEJ W PARKU NA 

ULICY BOLESŁAW CHROBREGO W RZEPINIE, 
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 BUDOWA SIŁOWNI NAPOWIETRZNEJ NA ULICY ELIZY ORZESZKOWEJ W 

RZEPINIE, 

 REWITALIZACJA BOISKA NA ULICY ELIZY ORESZKOWEJ W RZEPINIE, 

 

Pozostałe inwestycje jakie Gmina Rzepin zaplanowała : 

- Budowa płyt boisk sportowych w Kowalowie, Lubiechni Wielkiej i Gajcu, 

- Budowa oświetlenia Orlika w Kowalowie, 

- Oczyszczenie stawu w Starkowie, 

- Zabezpieczenie skarp, montaż piłkochwytów i nowych bramek na boisku w 

Serbowie, 

- Zakup i montaż tablic ogłoszeniowych na terenie gminy Rzepin, 

- Zakup kina cyfrowego do Miejskiego Domu Kultury w Rzepinie, 

- Zakup siłowni zewnętrznej do Sułowa i Drzeńska. 

Radna Agnieszka Wodara zabrała głos w sprawie siłowni napowietrznych przy 

ulicy Elizy Orzeszkowe informując, iż mieszkańcy ww. ulicy obawiają się że zostanie  

zakłócany ich spokój w związku z posadowieniem przy blokach urządzeń do ćwiczeń. 

Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że posadowienie w takim miejscu 

siłowni była podyktowana tym, żeby rodzice wychodzący na plac zabaw ze swoimi 

dziećmi mogli korzystać z urządzeń do ćwiczeń i jednocześnie mieć pod kontrolą 

bawiące się na placu zabaw dzieci. 

Radna Agnieszka Wodara zwróciła się z pytaniem do Burmistrza Rzepina w 

sprawie drogi do miejscowości Starościn od strony Ośna, czy wspomniana droga 

będzie w całości wyremontowana czy część tej drogi. 

Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że nawierzchnia drogi zostanie 

położona na całym jej odcinku.  

Radny Józef Olesek w imieniu mieszkańców osiedla leśnego zwrócił się z 

prośbą o doposażenie placu zabaw dla najmłodszych dzieci.  

Radny Andrzeja Pych zainteresowany tematem inwestycji nad jeziorem oraz 

przebudową drogi do dworca PKP dopytuje z jakiego materiału będzie wykonane 

podłoże mineralne oraz czy uzgodnione zostało z PKP wejście na teren przejazdu 

kolejowego przy dworcu kolejowym. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis odpowiedział, że gmina jest w trakcie 

rozmów z PKP dotyczących remontu drogi ulicy Dworcowe i Zielonej, natomiast 

podłoże na ścieżce pieszo rowerowej będzie podłożem mineralnym HanseGrand. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem jak 

 wygląda kwestia zainteresowania terenem inwestycyjnym w Gajcu. 

Burmistrz poinformował, że regularnie prowadzone są rozmowy z inwestorami w tym 

temacie, brany jest również pod uwagę aspekt sprzedaży terenu dla strefy ekonomicznej, do 

której częściej zgłaszają się inwestorzy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podobnie jak radna Agnieszka Wodara poruszył 

problem zgłoszony przez mieszkańców ulicy Elizy Orzeszkowej , a mianowicie posadowienia 

siłowni napowietrznej. Następnie Pan Damian Utracki zwrócił się z prośbą aby odpowiednio 

zabezpieczyć place zabaw, aby właściciele psów mieli świadomość, że ich obowiązkiem jest 

zachowanie czystości  po załatwiających się zwierzętach. Kolejną inwestycja o którą dopytuje 

Pan Przewodniczący Rady jest wspominana wcześniej budowa odcinka drogi do internatu, 

kiedy dokończony zostanie ten odcinek drogi oraz kwestia związana z budową hali sportowej, 

czy projekt będzie nowy czy nanoszone będą poprawki. 

 Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis odpowiedział, że plac zabaw na ulicy B. 

Chrobrego będzie w całości ogrodzony natomiast budowa odcinka drogi do internatu zostanie 

wykonana własnymi środkami i pracownikami jeśli tylko zakończone będą zadania zlecone 

do wykonania. 

 Z budowy hali nie rezygnujemy, dokumentacja była w jakiś sposób wadliwa, i z tego 

powodu zostało zarzucone sfałszowanie niektórych podpisów w dokumentacji. Toczyło się 

postepowanie prokuratorskie na ten temat i jeżeli postepowanie się zakończy podjęte zostaną 

dalsze kroki w celu uzupełnienie tej dokumentacji, poinformował Burmistrz Sławomir 

Dudzis. 

Pkt 8. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Sławomir Dudzis uczestniczył w zgromadzeniu CGZ-12 w Długoszynie. 

Udział w zakończeniu roku przedszkolnego w MDK w Rzepinie, mianowanie  

Na mieszkańca Rzepina. 

Udział w zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół w Rzepinie. 

Udział w walnym zebraniu Klubu Sportowego Steinpol Ilanka Rzepin. 

Burmistrz uczestniczył w uroczystym podpisaniu umowy na dofinansowanie kanalizacji wsi 

Drzeńsko w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze. 

Uczestnictwo w otwarciu wystawy malarskiej poplenerowej na terenie MDK w Rzepinie. 
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Udział w przekazaniu auta dla Komisariatu Policji w Rzepinie zakupionego z budżetu Gminy 

Rzepin. 

Udział w spotkaniu gmin, na których terenach zlokalizowane są elektrownie wiatrowe. 

Spotkanie z zarządem stowarzyszenia poPROstu w sprawie utworzenia w Rzepinie Sali 

sensorycznej na terenie Szkoły w Rzepinie. 

Podpisanie umowy na budowę placów zabaw na ulicy B. Chrobrego, Dworcowej i Elizy 

Orzeszkowej. 

Wraz z sołtysem a zarazem radnym Cezarym Nowaczewskim Burmistrz Rzepina uczestniczył  

w spotkaniu w sprawie całkowitej likwidacji hodowli trzody chlewnej w Sułowie. 

Spotkanie z przedstawicielami sklepu Dino wraz z Panią Prezes Szpitala w Słubicach w 

sprawie najmu pomieszczeń w nowo wybudowanym budynku znajdującym się przy ulicy 

Inwalidów Wojennych. 

Udział w uroczystościach z okazji obchodów Powiatowego Dnia Policji. 

Spotkanie z Zarządem Gminnym Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Spotkanie z Wojewódzkim Kuratorem Oświaty, na którym omawiana była Wojewódzka 

Inauguracja Roku Szkolnego 2018/2019. 

Spotkanie z sołtysami w sprawie organizacji dożynek jak również w sprawie wiat 

przystankowych. 

Spotkanie z nowym właścicielem terenów po były POM. 

Udział w spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze z udziałem 

Nadleśnictwa Rzepin. Spotkanie dotyczyło uszkodzeń na nowopowstałej obwodnicy Rzepina. 

Spotkanie z delegacja z Izraela w sprawie nowej inwestycji na terenie Gminy Rzepin oraz 

sprawy bieżące.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki nawiązał do spotkania 

Burmistrza w sprawie elektrowni wiatrowych, pytając czy gmina rozważa wystosowanie 

apelu do  Rządu aby zwrot podatku został pokryty bezpośrednio z budżety państwa, a nie 

przez samorządy. 

 Burmistrz Rzepina poinformował, że taki wniosek został wysłany do Kancelarii 

Prezesa Rady Ministrów, podpisany przez około 30 gmin. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan Damian Utracki ogłosił 5 min. 

Przerwę. 
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Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie miasta i gminy Rzepin. 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7  czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków rada gminy na podstawie projektów regulaminów 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez przedsiębiorstwa 

wodociągowo-kanalizacyjne dokonuje analizy i przekazuje projekt do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. Zgodnie z art. 27 a Ustawy organem regulacyjnym jest dyrektor 

regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie. W dniu 08.08.2018r. Przedsiębiorstwo Wodno-Kanalizacyjne „EKO" Spółka z o.o. 

w Rzepinie złożyło projekt Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie miasta i gminy Rzepin z prośbą o analizę i przekazanie do zaopiniowania 

przedmiotowej uchwały, poinformowała Pani Elżbieta Pych Kierownik referatu Ochrony 

Środowiska Gospodarki Komunalnej i Drogownictwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem jak 

rozwiązane jest technicznie czy finansowo sprawa dotycząca braku wody czy też jakości 

wody? Czy mieszkańcy mogą liczyć na rekompensatę w związku ze złą jakością wody?  

 W regulaminie jest zapis, iż można ubiegać się o upust 10% za fakturę przedstawioną  

w danym miesiącu, poinformował Pan Tomasz Popławski Kierownik Techniczny PWK 

„EKO”. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych jednogłośnie. 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.   

 

Pani Elżbieta Pych Kierownik referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa poinformowała, że drogi objęte uchwałą wchodzą w skład sieci dróg 

służących miejscowym potrzebom. Podjęcie niniejszej uchwały wpłynie na usprawnienie 

administrowania siecią dróg na terenie Gminy Rzepin. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych jednogłośnie. 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Rzepin na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych jednogłośnie. 
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Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Rzepin oraz zasad usytuowania na terenie 

gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

Pani Ewa Sierant-Lipnicka Główny Specjalista ds. ewidencji działalności gospodarczej 

Pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych przedstawiła ww. uchwałę 

informując, iż obecnie obowiązujące ustalenia wynikające z przyjętej przez Radę Miejską 

w Rzepinie uchwały nr VI/50/2007 z dnia 27 kwietnia 2007 r., określały limit punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych jako 60 punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 30 punktów do spożycia 

w miejscu sprzedaży. Proponowana liczba zezwoleń została ustalona w oparciu o ilość 

funkcjonujących aktualnie punktów ze sprzedażą napojów alkoholowych oraz ich ilości 

niezbędnej do wydawania zezwoleń jednorazowych. W opinii składających projekt zaspokoi 

potrzeby przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą w zakresie sprzedaży 

napojów alkoholowych, przy jednoczesnym wypełnieniu zadań samorządu związanych 

z ograniczeniem dostępu do alkoholu i zmian struktury jego spożycia. Przedmiotowy projekt 

uchwały dostosowuje przepisy do obowiązującej nowelizacji ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych jednogłośnie. 

 

Pkt 13. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

 Radna Agnieszka Wodara zwróciła się z prośba o pionowe oznakowanie drogi 

jednokierunkowej na ulicy Ks. St. Kusiaka. Następnie radna Agnieszka Wodara 

zaproponowała aby nagrodę Ambasadora Rzepina wręczyć Stowarzyszeniu Słoneczko, 

Athletic Team, oraz dwóm mieszkankom Gminy Rzepin jeżdżącym na rolkach 

reprezentujących gminę za granicami państwa jako Mistrzynie Juniorów Polski. 

 Radny Jarosław Dudzis złożył podziękowania dla Pana Ryszarda Rybowiaka za 

pomoc i bardzo szybka reakcję w sytuacji kiedy doszło do samozapłonu auta stojącego na 

parkingu przy ulicy B. Chrobrego.  

Radny Stanisław Zieliński poruszył temat związany z tłukącymi pokrywami 

studzienek kanalizacyjnych na ulicy Sienkiewicza oraz zwrócił uwagę na popękany asfalt 

przy transformatorze prosząc o interwencje w ww. sprawie. 
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Rady Andrzej Pych prosi o wykoszenie trawy przy parowozie TY-51 37. 

Obecny na sesji mieszkaniec Rzepina, zwrócił się z prośbą o interwencje w sprawie 

wykaszania prywatnych posesji znajdującej się między innymi przy ulicy Al. Wolności. 

Radny Jarosław Dudzis poruszył temat dotyczący wydawanych sygnałów 

dźwiękowych przez pociągi  jeżdżące po godzinie 22:00.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o ustawienie przy parowozie tablicy 

informacyjnej przytaczającej dziejów jednostki i kolejnictwa w regionie. 

Pan Damian Utracki poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady 

od mieszkanki ulicy Nadrzecznej z prośba o podjęcie stanowiska w sprawie wykupu lokalu 

mieszkalnego, które zostało przekazane do Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Rady Damian Utracki dopytuje o nadzór nad rewitalizacją ze strony 

urzędu, czy kontrolowane jest i w jaki sposób wywożenie, przywożenie materiałów do 

budowy (wymiana gruntu, kostki). 

W imieniu mieszkańców w ramach informacji publicznej Przewodniczący Damian 

Utracki prosi o udzielenie informacji o zlecanych przez gminę robotach ziemnych i kwotach 

za nie w latach 2017 i 2018. 

Następnie Pan Damian Utracki zwrócił się z prośba o przygotowanie informacji na 

temat ponoszonych kosztów na przygotowanie Dni Rzepina oraz Dożynek od roku 2014 do 

2018. 

 

Pkt 14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

 Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis poinformował, że Stowarzyszenia, osoby i 

instytucje wymienione przez radną Agnieszkę Wodarę faktycznie zasługują na wyróżnienia 

ale zdaniem Burmistrza Ambasadora Rzepina będzie można wręczyć po wyborach. 

 Ulica Sienkiewicza jest objęta gwarancja więc jak są jakiekolwiek wady to będą 

usunięte, poinformował Burmistrz. 

W związku z prośbą będącego na sesji mieszkańca Rzepina, Burmistrz poinformował, że 

zostanie wysłane pismo do właściciela działek z prośbą o wykoszenie. 

 Zdaniem Burmistrza Rzepina słuszną inicjatywą jest umieszczenie tablicy 

upamiętniającej dzieje kolejnictwa. 

 Nadzór nad rewitalizacją prowadzi firma która jest zatrudniona przez Urząd. 
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Pkt 15. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godzinie 

10:25 zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

Protokołowała:        Przewodniczył:     

Bernadetta Wąsowicz             Przewodniczący Rady Miejskiej 

         (-) Damian Utracki 

 


